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1. Godkännande av dagordningen 

Föreslagen dagordning godkänns med följande tillägg under 

punkten övrigt. 
 
Se punkt 12 
Utskick av nämndhandlingar 
Vaccinationer 
Kontaktpersoner 

 

2. Justering av protokoll 

Karin Hanqvist och Karin Lund utses att justera protokollet. 

 

3. 

 

 

4. 

Föregående protokoll 

Protokollet läggs till handlingarna. 

 

Föredragning av avdelningschef 

Förvaltningens och avdelningens organisation samt 

budget VP. 

 

Föredrag av avdelningschef gällande övergripande organisation 

i Stockholm, Stockholms förvaltningar och Bromma 

stadsdelsförvaltning och äldreomsorgen i Bromma, samt 

verksamhetsplan äldreomsorg Bromma 2021. 

 

Rådet framför att de vill ha insyn och aktivt delta i arbetet med 

stöd till anhöriga. 

 

Rådet önskar kontakt och delaktighet i arbetet med 

kontinuitetsfrågor i hemtjänsten. 

 

Rådet undrar över uppföljning av utförare i privatregi och hur 

det går till. Förvaltningen informerar att utförarenheter tilldelas 

samtliga förvaltningar för uppföljning av företag i privatregi. 

 

Rådet undrar hur många utförare som det finns att välja bland i 

Bromma. Förvaltningen informerar att det finns 39 valbara 

utförare.  

 

5. 

 

 

6. 

 

 

 

 

Kvarstående frågor   

Genomgång av kvarstående frågor 

 

Tillgänglighetsfrågor 

Lokal- och parkenheten informerar att medel beviljats för 

belysningsprojekt. 
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Rådet undrar över Ströängsområden i Västerled/Nyängsvägen. 

Det har tidigare funnits möjlighet att gå igenom området men 

inte längre, kommer det bli möjligt igen? Lokal- och 

parkenheten har inget svar på frågan.   

 

Stadsdelsnämndens sammanträde den 25 mars 2021 

Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och särskilt 

kommenterat. 
 
2  
Medborgarförslag om upprustning av 
strandpromenaden i Traneberg 
Rådet tycker att förslaget är intressant och vill veta mer. 
 
3  
Medborgarförslag om att förse parkvägarna med 
Namnskyltar 
Rådet ställer sig positiva till förslaget.  
 
 
4  
Medborgarförslag om att sätta upp papperskorgar för 
latrin från hundar 
Rådet ställer sig positiva till förslaget och tillägger att Ekbacken 
i Annedal har blivit en hundlatrin samt att det överlag finns för få 
papperskorgar. 
 
5  
Medborgarförslag om vedeldad bastu vid Mälaren 
Rådet ställer sig positiva till förslaget.  
 
6 
Medborgarförslag om Ålstensskogen och Storskogen 
i Bromma 
Rådet anser att det är bra om det blir naturreservat 
 
7  
Medborgarförslag om strandpromenaden och 
Strandparken 
Rådet ställer sig positiva till förslaget och vill komplettera med 
att bättre slyröjning också behövs. 
 
Beslutsärenden 
8  
Boendeplan för bostäder med särskild service för 
personer med funktionsnedsättning 2021-2031 
avseende region Västerort 
Rådet undrar vilka typer av liknande bostäder som finns sedan 
tidigare i området? Förvaltningen återkommer i frågan. 
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8. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Anmälningsärenden 
13  
Ekonomisk månadsrapport 
Äldreomsorgen har ett överskott, rådet undrar om överskottet 
beror på pandemin? Förvaltningen svarar att överskottet beror 
på färre ansökningar med anledning av pandemin. 
 
Rådet undrar om överskottet kan fördelas till enheter med 
underskott? Förvaltningen svarar att det inte är möjligt.  
 
Rådet undrar över vård- och omsorgsboenden som har 
underskott på grund av tomma platser och om de måste ta igen 
underskottet framöver. Förvaltningen svarar att det är en 
utmaning att hantera framöver. 
 
14 
Parkförsörjningsplan 2021-2026 
Rådet beklagar att strandpromenaden inte görs färdig då den 
initialt  var tänkt att tillgängliggöras för personer med 
funktionsvariation och nu är den möjligheten stängd.  
 
Rådet undrar om det kommer att bli några boulebanor? Lokal- 
och parkenheten svarar att det inte har inkommit några 
önskemål om boulebanor.   
 
Rådet undrar om det finns en ritning över Tranebergsängen? 
Lokal-och parkenheten återkommer med information.  
 
Rådet undrar över idrottsanläggning i Bällsta, vad är 
tidsplanen? Lokal- och parkenheten informerar att arbetet 
påbörjas om tidigast två år och återkommer med mer 
information.  
 
17 
Anmälningsärende – inkomna rapporter och beslut 
enligt Lex Sarah, SoF och ÄO 
Rådet undrar över de beslut som tagits enligt lex Sarah  
Förvaltningen återkommer med information. 

 

Förvaltningens rapport 

Förvaltningen hänvisar till pågående arbete enligt 

verksamhetsplanen och som rådet fick presenterad under punkt 

fyra på dagordningen. I övrigt rapporteras att smittläget i 

verksamheterna är lugnt.  

 

Rådet har frågor kring dödstal, förvaltningen hänvisar till 

regionen som svarar för den statistiken. 

 

Rådet undrar hur vaccineringen ser ut bland 

hemtjänstpersonal? Förvaltningen svarar att det inte är möjligt 
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 9. 

 

 

10.  

 

 

11. 

 

 

12. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

13. 

att föra statistik över medarbetares vaccinationer. 

Arbetsgivaren utfärdar intyg för vaccination till den medarbetare 

som så önskar och andelen intyg som utfärdats har ökat 

markant. 

  

Rådets rapporter 

Inga rapporter 

 

Skrivelser 

Inga skrivelser 

 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Inga synpunkter.  

 

Övriga frågor 
Utskick av nämndhandlingar 

En ledamot fick inte nämndhandlingar levererade under 

fredagen, nämndhandlingarna mejlades samma dag innan 

sammanträdet. Oklart varför handlingarna inte kunnat levereras 

och förvaltningen föreslår att frågan tas med till rådets 

presidium, angående om det är möjligt att göra på ett annat sätt 

för att säkerställa att nämndhandlingar på ett bättre sätt 

kommer rådets ledamöter tillhanda. 

 
Vaccinationer 

Rådet har frågor angående den allmänna 

vaccinationssituationen. Förvaltningen kan inte uttala sig om 

regionens arbete kring vaccinationer. 
 
Kontaktpersoner 

Rådet undrar om kontakt har tagits med de olika 

verksamheterna angående rådets kontaktpersoner. 

Förvaltningen framför att det kommer att ske inom kort. 

 

Alviks kulturhus 

Rådet har tidigare ställt en fråga angående Alviks kulturhus då 

oro finns för framtiden om inte kulturhuset kommer att klara 

ekonomin. Förvaltningen svarar att enligt uppgift har Alviks 

kulturhus fått stöd och framtiden ligger hos Kulturnämnden. 

Alviks kulturhus som förening har ambitioner och arbetar för att 

fortsätta med verksamheten. 

 

Nästa sammanträde 

Måndag den 19 april 2021 kl. 10-12. 
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